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Bestyrelsesmøde i FFI-fodbold 
 
Dato: onsdag d. 25. oktober 2017 
 
Tid: 19.00-21.00 
  
Sted: Fodboldvej 
 
Ordstyrer:  Anders Brandt Sørensen  
Referent:  Poul Beck 
 

Referat 
 

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 
 
Sagsfremstilling 
 … 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at referatet godkendes.  
 

Indstillingen 
Godkendt 

2. Vision og strategi for Ffi-fodbold – igangsættelse af proces 
Sagsfremstilling 
Efter et godt foreningsmøde, tirsdag d. 10. oktober hvor Laila og 
Anders deltog foreslår jeg, at vi så småt igangsætter et visions- og 
strategiarbejde for hele klubben. Ambitionen er, at hele klubben 
skal inddrages i arbejdet. 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at Anders og Laila tager fat på at finde en 
god form for inddragelse af så mange som muligt i processen. 
 

Indstillingen 
Godkendt 
 
Vi er dog ikke medlem 
af DGI, og er DGI den 
rette 
samarbejdspartner for 
FfI Fodbold 
 

3. Budget 2018 
 
Sagsfremstilling 
John Nygaard har udsendt første udkast til budget 2018. 
Vi har fået indskrevet lidt flere sponsorindtægter. Desuden holder 
vi møde med alle trænerne mandag d. 30. oktober. Trænerne vil 
få udsendt budgetforslaget inden mødet. 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen drøfter konkrete tiltag, der 
kan gavne budgettet for 2018 
 
 
 

Det af John Nygaard 
fremlagte budget, 
gennemgået og 
drøftet, herunder 25 
års reglen, 
kontingentsatser, 
lønninger. 
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4. Cuppen. 
Sagsfremstilling 
Der vil blive orienteret om ansættelsen af den kommende 
koordinator. Da vedkommende endnu ikke har sagt sin stilling op, 
er dette punkt lukket. 
Desuden vil Pauli fortælle om planerne for organiseringen af 
cuppen. Herunder invitationen til udviklingsmøde, som løber af 
stablen i januar. 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen godkender valget af ny cup-
koordinator. 
 

Et enigt 
ansættelsesudvalg har 
valgt, at ansætte Jette 
Varmløse, som ny 
salgs & marketings 
koordinator pr. 1. 
December. 
 
Der vil i efteråret blive 
arrangeret et 
brainstorm møde 
   
Der er pt. Stor 
interesse for 
turneringen og pt. 18 
hold tilmeldt, hvilket 
var hvad der var ved 
udgangen af 2016  
 

5. Løn til ansatte 
 
Sagsfremstilling 
Vi skal i bestyrelsen tage stilling til, om vores ansatte skal følge 
den almindelige løn og prisudvikling lige som alle andre på det 
danske arbejdsmarked således, at lønnen ikke bliver udhulet af 
inflationen. 
 
Indstilling 
Formanden indstiller, at bestyrelsen godkender, at ansatte ved 
Ffi-fodbold følger den almindelige lønudvikling(jf. HK’s 
lønudvikling) 
 

 

6. evt Laila og Anders 
deltager i mødet 26/10 
ORIENTERINGS- OG 
VALGMØDE 
Er foreningslivet under 
udvikling eller afvikling 

 


